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Kino Egerie se stalo dějištěm slavnostního předávání certifikátů absolventům projektu Pozná
váme společně pod jednou střechou. Z rukou starosty města Štefana Drozda převzali absol
venti tohoto projektu certifikáty o absolvování studia za školní rok 2016/2017.
O krásný hudební úvod se postaral mladý nadějný muzikant Jiří Kryštof Jedlička. Velké poděkování 
patří organizátorům projektu, zástupcům gymnázia, zejména Liesbet Cvrčkové, všem lektorům 
a studentům. Oblíbeným lektorem se stal Petr Hörbe, velitel městské policie, se seminářem 
o bezpečnosti a právním povědomí seniorů. Kurzy vedl ve svém volném čase a jedinou odměnou 
mu byli spokojení žáci. Ti si pro svého pana učitele připravili krásné poděkování.
Všichni přítomní si pak mohli v nových prostorách kina vychutnat zážitek ze sledování doku
mentárního filmu Tajemství 7 kaplí za účasti autorů filmu Miloslavy Koubové a Davida Kodytka. 
„Všem děkujeme za účast v tomto ročníku projektu a těšíme se na III. ročník, který bude 
zahájen 9. září od 10 hodin v budově gymnázia. Přihlášky si můžete vyzvednout v kanceláři 
gymnázia nebo na městském úřadě, " uvádí Zdena Janichová z odboru sociálních věcí, školství 
a sportu. V době uzávěrky našeho listu je již přihlášeno 62 dalších studentů seniorského 
věku. Přihlášky je možné zaslat ještě do konce prázdnin.

4 & investice města
Navrhněte, co město opraví či 

postaví v roce 2018
Unikátní barokní památka 

získala nový kříž

5 & aktuálně
Martin Motlík zabodoval se 

svými fotografiemi
V průmyslové zóně staví další halu

6 & aktuálně
Krajané předali vzácné 

dokumenty do muzea
Krajina mého srdce putuje kiny
Alois a Olga Matějákovi oslavili 

zlatou svatbu

7 & aktuálně
Z klášterecké radnice a Okounova

8 & rozhovor s ...
Helenou Blehovou

10 ^ kultura
Klášterecké hudební prameny 

letos se šansonem a kytarou
Putovali za duchem Mistra Jana 

Husa na Lestkov

11 & kultura
Jitka Kusová pracovala jako 

Michelangelo
Co vše přinese festival tance 

Siraex

12 <5? kultura
Mládí je dar přírody, stáří 

umělecké dílo

13 & pro rodinu
Potřebujeme jesle v Klášterci?
Děti probouzejí Déčko

14 & pohled do historie
Připomínáme si 170 let od 

zrušení městského opevnění

15 & naše tipy
Před zámkem uvidíme 

automobilové veterány
Na Den zdraví přijede Lenka 

Dusilová

16 & sport
Nadmíru úspěšná sezóna 

fotbalové přípravky
Vejražka exceloval na 

mistrovství světa

SLOUPEK STAROSTY

Vážení Klášterečtí,
první měsíc 
prázdnin bude 
pomalu za námi. 
Počasí je pro
měnlivé, a tak si 
na své přijdou jak 
milovníci koupá
ní, tak i pěších 

a cyklistických výletů.
Na začátku července proběhla tra
diční kulturní akce Klášterecké 
hudební prameny. První koncert se 
uskutečnil v naší partnerské obci 
Grossrückerswalde, další již v kuli
sách našeho zámku a kostela Nej- 
světější Trojice. Těšili jsme se 
z krásných tónů skladeb a písní 
různých žánrů. Jeden den nás poča
sí pěkně překvapilo, naštěstí reali
zační tým ze zámku byl pohotový 
a narychlo pro koncert připravil 
renesanční sál. Všem patří uznání, 
jak se letos s pořádáním této 
významné akce vyrovnali.
V kavárně kulturního domu jsem 
představil činnost v našem městě 
za poslední rok původním obyva
telům Klášterce nad Ohří, kteří se 
zde každoročně schází. Od Hanse 
Sattlera jsme obdrželi darem vzác
nou ručně psanou knihu o historii 
našeho města, okolních obcí a pře
stavbě kostela Nejsvětější Trojice. 
Ve stejný den se konala velmi zají
mavá vernisáž v galerii Kryt. Vla
dimír Kiseljov inspirován hudbou 
přítomného Jaroslava Svěceného 
namaloval obraz anděla.
Po turnaji v minifotbale 0 pohár kul
tury Klášterce nad Ohří, jenž se 
uskutečnil v Klášterecké Jeseni, mě 
dlouho bolely nohy, ale akce to byla 
velmi povedená.
Těším se na Vaše nápady, jak 
zkrášlit veřejný prostor našeho 
města v projektu Společně pro 
Klášterec. Máme na to ještě srpen 
a září, tak neváhejte a pošlete své 
návrhy. V jiných městech již tento 
projekt participativního rozpočtu 
funguje, tak proč by to nešlo 
i u nás, v Klášterci nad Ohří. Věřím, 
že přinesete spoustu zajímavých 
nápadů, které město rádo v příštím 
roce realizuje.
Co se týče probíhajících investičních 
akcí, děkuji za trpělivost obyvatel 
sídliště při rekonstrukci Žitné ulice. 
Také se rekonstruuje areál letního 
kina, které budete moci navštívit 
v sobotu 2. září jedinečnou akci pro 
celou rodinu Den zdraví.
Prázdniny budou pokračovat dru
hou polovinou, tak si je všichni ve 
zdraví užívejte.

Štefan Drozd, starosta města


